
Zápis ze setkání výboru uživatelů  

Dne: 8. 11. 2023   14, 00    místo konání: společenská místnost 

- ředitel přivítal přítomné uživatele, včetně nových uživatelů p. 

Pumprly a pí Vlkové. Klienti mohou kdykoli dávat podněty na úpravu 

Domova, kulturní akce a výlety, stravu ad. Pořádal přítomné o šetření 

energiemi, ať už zbytečným svícením nebo větráním místností a 

seznámil posluchače s údržbou Domova, malováním, modernizací 

ubytování, úpravě laviček, ad. 

- byla zhodnocena kvalita stravy, klienti velmi spokojeni s ZD 

Ludmírov jak v kvalitě, tak i v množství stravy. Bez větších 

připomínek byl zhodnocen i dodavatel p. Kryl. 

- pí sociální pracovnice seznámila uživatele s formulářem na 

pravidelné hodnocení spokojenosti života v Domově. Šetření probíhá 

průběžně ve spolupráci s klíčovými pracovníky. 

- zdravotní sestra zhodnotila zdravotní stránku, doporučila časté 

procházky a teplé oblečení jako prevenci respiračních nemocí.  

- pí Lakomá informovala o plánech kulturních a společenských akcí 

v zimě a o Vánocích (koncerty, přednášky, vánoční tvoření, Mikuláš, 

ad.). Všichni ocenili krásnou výzdobu Domova od pí Srdýnkové. 

Diskuse klientů: P. Krajíček by si přál k jídlu méně sýrů, vedoucí PSS 

mu připomenula možnost vlastních nákupů. Klienti vyjádřili 

spokojenost s životem v Domově i s chováním pracovníků (pí Vlková, 

p. Czapák, p. Krajíček). 

- ředitel poděkoval přítomným za dodržování pravidel Domova, 

lidského soužití a vzájemnou toleranci, s každým problémem nebo 

stížností je možno se obrátit na jakéhokoliv pracovníka DZR, případně 

využít schránku důvěry.  

                                                                                   Zapsal: Spurník 


